

《英语好词好句摘抄：三观超正的温柔句子》



英语好词好句摘抄：三观超正的温柔句子

以下是英语好词好句摘抄，这些句子三观超正且充满温柔的情感：

1. "Kindness is a language that the deaf can hear and the blind can see." - Mark Twain
* 善良是一种语言，聋子能听到，盲人也能看到。
2. "The world is full of kindness. If you look for it, you'll find it." - Princess Diana
* 世界充满了善良。如果你去寻找，你会发现它。
3. "Be gentle with yourself. You're a child of the universe, no less than the trees and the stars." - Desiderius Erasmus
* 对自己温柔一点。你是宇宙的孩子，与树木和星星无异。
4. "The smallest act of kindness is worth more than the grandest intention." - Oscar Wilde
* 最小的善举也比最伟大的意图更有价值。
5. "Softness isn't weakness, it's the ultimate power. It breaks the hardest hearts." - Shannon L. Alder
* 温柔不是软弱，而是终极的力量。它能打破最坚硬的心。

6. "You are not alone in this world. There is always someone who cares for you, even if you think no one does." - Unknown
 - * 在这个世界上，你并不孤单。总会有人关心你，即使你认为没有人关心。
7. "Compassion is the basis of all morality." - Arthur Schopenhauer
 - * 同情是所有道德的基础。
8. "A kind gesture can reach a wound that only compassion can heal." - Steve Maraboli
 - * 一个善举可以触及只有同情才能愈合的伤口。
9. "May you always find the courage to be gentle, and the kindness to be strong." - Unknown
 - * 愿你永远有勇气温柔，有善良的力量。
10. "Be the reason someone smiles. Be the reason someone feels loved and believes in the goodness in people." - Unknown
 - * 成为别人微笑的原因。成为别人感到被爱的原因，并相信人性本善。

